

No. 19805. INTERNATIONAL CONVENTION ON MUTUAL ADMINISTRATIVE ASSISTANCE FOR THE PREVENTION, INVESTIGATION AND REPRESSION OF CUSTOMS OFFENCES. CONCLUDED AT NAIROBI ON 9 JUNE 1977<sup>1</sup>

N° 19805. CONVENTION INTERNATIONALE D'ASSISTANCE MUTUELLE ADMINISTRATIVE EN VUE DE PRÉVENIR, DE RECHERCHER ET DE RÉPRIMER LES INFRACTIONS DOUANIÈRES. CONCLUE À NAIROBI LE 9 JUIN 1977<sup>1</sup>

#### ACCESSION

*Instrument deposited with the Secretary-General of the Customs Co-operation Council on:*

30 October 1984

NEW ZEALAND

(With effect from 30 January 1985. Accepting the 11 annexes.)

*Certified statement was registered by the Secretary-General of the Customs Co-operation Council, acting on behalf of the Parties, on 29 November 1984.*

#### ADHÉSION

*Instrument déposé auprès du Secrétaire général du Conseil de coopération douanière le :*

30 octobre 1984

NOUVELLE-ZÉLANDE

(Avec effet au 30 janvier 1985. Avec acceptation des 11 annexes.)

*La déclaration certifiée a été enregistrée par le Secrétaire général du Conseil de coopération douanière, agissant au nom des Parties, le 29 novembre 1984.*

No. 20313. INTERNATIONAL COCOA AGREEMENT, 1980. CONCLUDED AT GENEVA ON 19 NOVEMBER 1980<sup>2</sup>

N° 20313. ACCORD INTERNATIONAL DE 1980 SUR LE CACAO. CONCLU À GENÈVE LE 19 NOVEMBRE 1980<sup>2</sup>

#### RATIFICATION

*Instrument deposited on:*

3 December 1984

VENEZUELA

(With effect from 3 December 1984. The Agreement came into force provisionally on 1 August 1981 for Venezuela which, by that date, had notified its intention to apply it, in accordance with article 66 (3).)

*Registered ex officio on 3 December 1984.*

#### RATIFICATION

*Instrument déposé le :*

3 décembre 1984

VENEZUELA

(Avec effet au 3 décembre 1984. L'Accord est entré en vigueur à titre provisoire le 1<sup>er</sup> août 1981 pour le Venezuela qui, à cette date, avait notifié son intention de l'appliquer, conformément au paragraphe 3 de l'article 66.)

*Enregistré d'office le 3 décembre 1984.*

<sup>1</sup> United Nations, *Treaty Series*, vol. 1226, p. 144, and annex A in volumes 1286, 1293, 1312, 1316, 1323, 1339, 1344, 1368 and 1369.

<sup>2</sup> *Ibid.*, vol. 1245, p. 221, and annex A in volumes 1249, 1252, 1255, 1258, 1261, 1263, 1270, 1271, 1272, 1276, 1279, 1288, 1291, 1299, 1305, 1306, 1317, 1338, 1350, 1352, 1363, 1367 and 1368.

<sup>1</sup> Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 1226, p. 144, et annexe A des volumes 1286, 1293, 1312, 1316, 1323, 1339, 1344, 1368 et 1369.

<sup>2</sup> *Ibid.*, vol. 1245, p. 221, et annexe A des volumes 1249, 1252, 1255, 1258, 1261, 1263, 1270, 1271, 1272, 1276, 1279, 1288, 1291, 1299, 1305, 1306, 1317, 1338, 1350, 1352, 1363, 1367 et 1368.